
Referat af ekstraordinært bestyrelsesmøde d.
16. marts 2010

Til stede: Poul, Unna, Mick, Kristine, Rebecca, Janni, Inga og Mads.

Dagsorden

1. Madordningen fremadsigtet i Spørring Børnehus.
2. Eventuelt.

Ad. 1

Da der fra politisk side er truffet beslutning om, at den tvungne madordning frafalder d. 1.
august 2010, var det op til bestyrelsen at beslutte, om vi skulle afskaffe eller beholde
madordningen i Spørring Børnehus. Ifølge et notat fra d. 11. februar fra Århus Kommune
stod valget imellem helt at fjerne madordningen eller at beholde den i dens nuværende
form.

En 100% enig bestyrelse besluttede i den forbindelse, at vi gerne vil bibeholde vores
kostordning som den er nu, da vi alle er meget glade for den måde det har kørt på i det
forløbne år. I Spørring Børnehus har vi ikke alene en frokostordning, hvilket er lovkravet, vi
har også både morgenmad og eftermiddagsmad på budgettet - en service man ikke finder i
andre dagtilbud.

Bestyrelsen besluttede at alle forældre skulle informeres om denne beslutning, og denne
information skulle komme igennem et brev afleveret i børnenes garderobe-kasser.
Bestyrelsesmedlemmerne begynder at udarbejde dette brev med det samme.

Ad. 2

Diskussionerne under eventuelt bragte os vidt omkring, så dette referat vil blot på
punktform fremhæve nogle af de ting vi diskuterede:

• Med udgangspunkt i en skrivelse fra Arhus Kommune diskuterede vi brugen af
"principper" i bestyrelsesarbejdet i Spørring Børnehus.

• Janni gjorde opmærksom på, at vi skulle blive bedre til at følge op på de
beslutninger, vi tager over mail. F.eks. fik vi aldrig opsat en seddel om
madordningsproblematikken i februar, hvilket vi ellers blev enige om på postlisten.

• Mick gjorde opmærksom på, at der snart ville blive opslået en ny stilling. Stillingen
er et barselsvikariat, da Susanne skal på barsel igen til maj.

• Mick gennemgik indikatorlisten til kvalitetsrapporten.
• Vi gennemgik kort de indberetninger til kvalitetsrapporten Mick havde sendt rundt til

bestyrelsen.
• Hjemmesiden er gået lidt i stå, da vi indenfor nærmeste fremtid (til sommer

forhåbentlig) skal have indført en BørneIntra-baseret hjemmesiden istedet.
• Der foregik også en lang diskussion om "hvad Spørring Børnehus står for". Vi som

bestyrelsesmedlemmer er som sådan ikke i tvivl om, hvad institutionens
værdigrundlag er, men er det kommunikeret grundigt nok ud til forældre og andre
der kunne være interesseret (såsom kommende forældre)?
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